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Zápisnica 

zo 16. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 20.9.2018 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci  p. Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  16. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal poslancov OZ, hlavného kontrolóra obce a  občanov obce. Zároveň požiadal 
o vypnutie mobilných telefónov. 
Konštatoval, že na 16. riadnom zasadnutí OZ je prítomných  6 poslancov OZ, čo je 
nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, preto vyhlásil OZ za uznášania schopné.  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov: 6 
Ospravedlnili sa: p. Zuzana Poláčiková  
                               p. Martina Holečková – bude meškať 
                               p. Michal Benčat – bude meškať 
 
Pre rokovanie 16. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke. Za návrh programu hlasovalo 6 poslancov. Konštatoval,  že návrh 
programu 16. riadneho zasadnutia bol  všetkými prítomnými poslancami OZ schválený.  
 
           za: 6                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
Počet poslancov 7 – prišla p. Martina Holečková 
 
P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice                     
p. Martinu Holečkovú a p. Mariána Valacha.  
Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského, p. Ivanu Švolikovú a p. Mariána Majera. 
 
           za: 7                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 

Bod  2        Kontrola plnenia uznesení OZ z 15. riadneho zasadnutia 

P. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia. Materiál 
tvorí prílohu č. 1. 

 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a  vyzval prítomných k otázkam. 



 

 

Otázky neboli. Poznamenal, že návrh zmluvy do Domova dôchodcov a Domova sociálnych 
služieb – NÁDEJ zo Zlatých Moraviec ( ohľadne p. Kúkoľovej ) sme zaslali. Zatiaľ sa neozvali. 
Čo sa týka zmlúv – prenájom priestorov v škole, zatiaľ neboli podpísať. 
 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z 15. riadneho zasadnutia OZ. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III.  

 

Bod  3        Správa o činnosti obecnej rady 

P. Milan Záhorský  predniesol správu o činnosti obecnej rady, správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. Poznamenal, že jednotlivými 
bodmi zo zasadnutia Obecnej rady sa budeme ešte zaoberať. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

Bod  4        Správa o pripravenosti ZŠ s MŠ Kozárovce na šk. r. 2018 / 2019 
 

P. starosta –  vyzval Mgr. Richarda Demiana – riaditeľa ZŠ s MŠ Kozárovce k predneseniu 
Správy o pripravenosti ŽŠ s MŠ Kozárovce na  šk. r. 2018 / 2019.  P. Richard Demian 
informoval prítomných o pedagogicko-organizačnom zabezpečení vzdelávacieho procesu. 
 
- riaditeľ ZŠ s MŠ: Mgr. Richard Demian 
- zást. riad. pre ZŠ: Mgr. Ivana Šustáková 
- zást. riad. pre MŠ: Mgr. Eva Báťová 
 
ZŠ bude mať v šk. roku 2018 / 2019 – 13 tried: 10 tried + 3 špeciálne triedy, 2 oddelenia ŠKD. 
I. stupeň (1. – 4. roč. ) 110 žiakov 
II. stupeň ( 5. – 9. roč. ) 90 žiakov 
Spolu: 200 žiakov 
 
P. riaditeľ uviedol triednych učiteľov v jednotlivých ročníkoch a počty žiakov v triedach. 
Uviedol personálne zmeny a pripravenosť ZŠ,  materiálno- technické zabezpečenie 
vzdelávacieho procesu, uviedol aj nedostatky, resp. čo v tomto šk. roku ešte plánujú... 
Čo sa týka správy a pripravenosti materskej školy uviedol pedagogických zamestnancov, 
nepedagogických zamestnancov, počet detí, rozdelenie tried a triednych učiteľov, krúžková 
činnosť v MŠ bude realizovaná od októbra... Celý materiál tvorí prílohu č. 3. 
 

- Mgr. Katarína Líšková – nová učiteľka matematiky 
- P. Anton Majer – dlhodobo PN, zastupuje ho p. Filip Ižold 
- Mgr. Katarína Budinská- školský psychológ – 3x v týždni 

 
P. starosta poďakoval p. riaditeľovi za správu a vyzval k otázkam. 
- máme vyhlásené výberové konanie ... 



 

 

P. Martina Holečková – chcem pochváliť a oceniť, že situácia ohľadom vyučovania 
matematiky sa vyriešila. 
P. Martina Holečková – máme všetkých kvalifikovaných pedagógov? 
P. Richard Demian – angličtina, fyzika, informatika – nekvalifikovaní pedagógovia, riešime 
zastupovaním. Hľadáme angličtinára na ½ úväzok. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o pripravenosti ZŠ s MŠ Kozárovce na šk. r. 2018 /2019. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 
Počet poslancov 8 – prišiel p. Michal Benčat 

 

Bod  5        Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb 

P. starosta vyzval p. Milana Záhorského, predsedu finančnej komisie k predneseniu Správy 
o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb. Tvorí prílohu č. 4.                                             
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval prítomných k otázkam.  
Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančnej, plánovacej obchodu a služieb. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 

Bod  6        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí  
a zdravotníctva 

 
P. Ivana Švoliková, predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá tvorí 
prílohu č. 5.  
P. starosta poďakoval p. Švolikovej za prednesenie správy, poďakoval všetkým tým, ktorí 
pomohli pri kultúrnych akciách. Dal priestor na otázky.  
Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 

 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

Bod  7        Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
poriadku a životného prostredia 

 
P. Marián Majer, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí prílohu 
č. 6.  
P. starosta  - čo sa týka NSK – doplníme v bode rôzne 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného  
poriadku a životného prostredia. 

 



 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 
 
Bod  8        Správa o plnení rozpočtu 1 – 8 / 2018 a rozpočtové opatrenie 
 
P. Milan Záhorský  - predniesol Správu o plnení rozpočtu 1 – 8 / 2018 a  rozpočtové opatrenie.  
Prešiel jednotlivými položkami a uviedol, kde boli zmeny. Materiál tvorí prílohu č. 7.  
 
P. starosta poďakoval a bližšie vysvetlil naplnenie v % 
- doteraz sme opatrovateľky platili prevažne z dotácii štátu. Projekt sa skončil. Nechali sme 
ľudí pracovať, neprepustili sme ich, aby klienti nezostali bez starostlivosti – peniaze z rozvoja 
obce, aby sme ich mohli ďalej vyplácať. O novom projekte  - opatrovateľky budem informovať 
v ďalšom bode. 
- zamestnanci, ktorí boli zamestnaní cez úrad práce pokiaľ sa osvedčili a mali záujem ďalej 
pracovať sme si ich ponechali a platíme ich z vlastných zdrojov. 
- ostatné zmeny len drobné formálne úpravy. 
- najvýznamnejšia časť rozpočtu – kapitálové výdavky – vyše miliónová kanalizácia, máme 
rozhodnutie o schválení. Zatiaľ nie je verejné obstarávanie, nie je schválená zmluva, zatiaľ sa 
nečerpá... Zmluva, ktorá bude uzavretá o dotácii, termín začatia najneskôr marec 2019. 
Najneskorší termín ukončenia marec 2020. Budú akceptovať jedine elektronické verejné 
obstarávanie. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu 1 – 8 / 2018 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtového opatrenia 3 / 2018  
 
 za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 
 
 

Bod  9        Prerokovanie žiadostí o poskytnutí NFP 
 

P. starosta  - budú dve. Je výzva, ktorá zajtra končí. Bolo prvé kolo – na podporu Rómskych 
občianskych hliadok, to je starý názov. Teraz sa to volá Miestne občianske poriadkové služby 
v obci Kozárovce. Je to výzva, ktorá je dotovaná z eurofondov, cez min. vnútra. Máme 
pripravenú celú žiadosť. Je možnosť zamestnať ľudí nie priamo z komunity. Jedná sa o štyroch 
strážcov verejného poriadku. Občianske hliadky, ktorým by 2 roky boli preplácané 
z európskych peňazí mzdy a odvody, CCP na 95%. Riešili by veci na úseku poriadku, 
sprevádzanie detí... nie len v osade, ale aj v celej dedine. Zámer je zamestnať 2 občanov 
z komunity a 2 občanov z obce. Preplácajú aj osobné ochr. pomôcky, obuv, cestovné ... 
Rozpočet som Vám preposlal. Výrazne by to malo pomôcť škole, aby neboli čierne skládky ... 
Zajtra sa uzatvára 1. hodnotiace kolo. Patríme do 150 obcí, ktoré to majú právo čerpať. Bol by 
som veľmi rád, keby tento projekt prešiel. 
 



 

 

P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach 

1. Schvaľuje  
 

a) predloženie ŽoNFP na RO              

 Názov projektu: Podpora komplexného poskytovania miestnej občianskej 
poriadkovej služby v obci Kozárovce 

 Výšku maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa 
uvedeného v EUR z celkových oprávnených výdavkov uvedených v EUR: 
 

o  celkové oprávnené výdavky projektu:  98 146,94 EUR 
o  maximálne celkové spolufinancovanie:  4 907,35 EUR 
o  výška neoprávnených výdavkov:   0,00 EUR 

 

 Informáciu, že: Projekt sa bude realizovať v rámci výzvy OPLZ-PO5-2018-1, ktorá bola 
vyhlásená Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky dňa 31.08.2018. 

 
  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 
P. starosta – chcem Vás informovať. Do 8.10.2018 bola vyhlásená výzva v rámci IROP na 
materské školy. Bolo nevyhnutné navýšiť kapacitu MŠ. Zaviesť inkluzívny model vzdelávania. 
Túto výzvu som zastavil. Dostal som tento týždeň informáciu z ministerstva vnútra z odboru 
splnomocnenca pre rómske komunity ( patríme do 150 obcí ... spomínal som ). Môžeme 
čerpať v novej výzve, ktorá bude do konca septembra vyhlásená za výhodnejších podmienok 
ako z IROP. Peniaze na zlepšenie kapacít MŠ, vybavenie MŠ a detské ihrisko. Výzva do konca 
septembra, začiatkom októbra bude otvorená, ak by horel termín, zvolám neplánované OZ, 
ak nie, pôjde na decembrové OZ. Generálna riaditeľka mi poslala dotazník, predbežne som 
reagoval, že máme záujem. S investíciami do škôlky sa budeme uchádzať tam. 
 
Do konca augusta bola vyhlásená výzva cez ľudské zdroje na opatrovateľky. Táto výzva 
nevyžadovala uznesenie OZ. Nemáme tam povinné spolufinancovanie. Ak nám bude táto 
žiadosť schválená bude od 01.01.2019 do konca januára 2021 zamestnaných 7 
opatrovateliek. Preplatia nám v celkovej výške CCP. Je to veľmi výhodný projekt. Máme 
všetko spracované. Dnes prišla výzva na doplnenie. Dostal som upozornenie, že môžu chodiť 
ďalšie výzvy a spätne môžu žiadať uznesenie. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach 

Schvaľuje podanie projektu – Podpora opatrovateľskej služby v obci Kozárovce s celkovými 
oprávnenými výdavkami 103 740,00€, bez povinného spolufinancovania s prípadným 
spolufinancovaním neoprávnených výdavkov. 
 



 

 

za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 

Bod  10        Prerokovanie  žiadostí o prenájom 

 Žiadosť p. Stanislava Tokára – A.L.F. – Protect, s.r.o 
P. starosta – žiadosť o prenájom priestorov v bývalých potravinách ( Podseník ) nám zaslal      

p. Stanislav Tokár. Chce prenajať časť budovy. Schéma pôdorysu s vyznačením priestoru Vám 

bola zaslaná . Náklady spojené s technickou úpravou bude znášať na vlastné náklady. 

Navrhuje mesačný nájom 400,00€ + energie. Zmluva sa uzatvára na dobu určitú do 

31.12.2019. Bol by to obchod s rozličným tovarom...,     obuv, odev. Zámer sa mi páči šiel by 

som do toho. Nemáme nikoho iného. Materiál tvorí prílohu č. 8. 

P. Marián Majer – jedny dvere spredu? 

P. starosta – nemá záujem používať zadný vstup. 

P. starosta dal hlasovať OZ schvaľuje : 

Prenájom priestorov a Zmluvu o nájme nebytového priestoru, uzatvorenú podľa príslušných 

ustanovení zákona č. 116/1990 Zb. o nájme a podnájme nebytových priestorov v znení 

neskorších predpisov medzi p. Stanislavom Tokárom – A.L.F. – Protect, s.r.o a Obcou 

Kozárovce 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 

 Žiadosť p. Juraja Betina 
P. starosta – bol za mnou p. Juraj Betin. Chce prenajať priestor v PFO. Chce tú časť, čo mala 

v prenájme p. Anna Šustáková. Zavádza nový sortiment liniek. Čiže priestor by sa využíval ako 

kancelária a prezentačný priestor nábytku – schowroom. Návrh zmluvy Vám bol zaslaný. 

Materiál tvorí prílohu č. 9. Ak mu to pôjde, uvažuje prenajať aj priestor čo mala p. Fricková. 

Zmluva sa uzatvára na dobu neurčitú. 

P. starosta dal hlasovať OZ schvaľuje : 

Prenájom priestorov a Zmluvu o nájme nebytového priestoru, uzatvorenú podľa príslušných 

ustanovení zákona č. 116/1990 Zb. o nájme a podnájme nebytových priestorov v znení 

neskorších predpisov medzi Nobless Plus s.r.o. a Obcou Kozárovce. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 
 
 
 



 

 

 Žiadosť o predĺženie nájmu – p.  Eva Ťažká 
P. Eva Ťažká nám zaslala žiadosť o predĺženie nájmu v PFO a to do 31.12.2018. Nebytový 

priestor využíva ako kozmetický salón. Podmienky podľa Zmluvy č. 8/2015 budú dodržané. 

Príloha č. 10. 

P. starosta dal hlasovať OZ schvaľuje : 

Prenájom priestorov v PFO pre p. Evu Ťažkú podľa predloženej žiadosti. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 

 Žiadosť o zámenu bytu p. Štefan Benčať 
P. Benčať žiada o zámenu 3- izbového bytu za 1- izbový. Byt užíva so svojou dcérou a vnukom. 

Nakoľko sa dcéra s vnukom v blízkom čase odsťahujú, zvažuje túto zámenu. Žiadosť o zámenu 

bytu – príloha č. 11.  

P. starosta – riešil som s prvou náhradníčkou v poradí. Nemá záujem.  

P. starosta dal hlasovať OZ schvaľuje : 

Od prvého dňa nasledujúceho kalendárneho mesiaca po uvoľnení 1-izbového bytu súhlasíme 

so zámenou bytu p. Štefana Benčaťa a následne 3 – izbový byt prideliť v zmysle platného 

poradovníka. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 
 

 Oznámenie o ukončení nájmu p. Mariana Červenáková 
P. starosta – p. Mariane Červenákovej sme schválili nájom v školskom byte. Zaslala nám 

ukončenie nájmu. Byt dala vymaľovať. Bola v ňom len 1 deň. Vieme, aké sú tam podmienky 

prenájmu. P. Červenáková požiadala o vrátenie nájmu. OR odporučila vrátiť nájom za jeden 

mesiac p. Mariane Červenákovej, pokiaľ požiada o vrátenie nájomného.  Materiál – príloha   

č. 12. 

P. starosta dal hlasovať OZ schvaľuje : 

Ukončenie nájmu v školskom byte pre  Marianu Červenákovú a zároveň schvaľuje vrátenie 

nájomného za jeden mesiac. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 

 Žiadosť o poskytnutie Domu kultúry v Kozárovciach 
P. starosta –ZŠ s MŠ nás požiadali o bezplatný prenájom DK a to na deň 2.10.2018 v čase od 

10.30 hod. – do 13.30. hod. z dôvodu výchovného koncertu. Príloha č. 13. 



 

 

P. starosta dal hlasovať OZ schvaľuje : 

Bezplatný prenájom Domu kultúry pre Základnú školu s materskou školou v Kozárovciach a to 

na deň 2.10.2018 v čase od 10.30 hod. – do 13.30. hod. z dôvodu výchovného koncertu. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 
 
 

Bod  11       Prerokovanie zámeru predaja pozemku podľa osobitného zreteľa. 
                     

P. starosta – jedná sa o žiadosť p. Mariána Vajdu. Máme znalecký posudok, doniesol nám 
geometrický plán a súhlas SVHP, ale nedoniesol súhlas od našich hasičov. Odporúčam schváliť 
zámer predaja s tým, že keď doručí stanovisko od hasičov, vrátime na rokovanie. Tieto 
požiadavky sme schvaľovali 28.6.2018 na 15. riadnom zasadnutí ( uzn. 15/XVI ). Podľa GP sa 
jedná o parcelu 606/6 – 171m², všeobecná hodnota je 1020,87€ a parcelu 10/1 – 105m², 
všeobecná hodnota je 651,00€. spolu 1670€. Všeobecná hodnota zaokrúhlene 1670,00€. 
Materiál príloha č. 14. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

V prípade naplnenia uznesenia č. 15/XVI z 15.riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
dňa 28.6.2018 schvaľuje: 

Obec Kozárovce zverejňuje zámer predaja pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
v súlade s §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. 

pozemok vo vlastníctve Obce Kozárovce, nachádzajúci sa v k. ú. Kozárovce, okres Levice, 
parcela registra „C“ č. 606/1 o výmere 9324 m2, druh Zastavané plochy a nádvoria, podľa 
geometrického plánu č. 60.2/2018, Vyhotoviteľ – GEODETICKÉ PRÁCE Ing. Peter Havlík, 
Ľudovíta Ivana 1/654, 934 05 Levice, konkrétne: novovytvorená parcela č. 606/6    o výmere 
171 m2, druh Zastavané plochy a nádvoria v prospech PaedDr. Marián Vajda, Kozárovce        
č. 85, 935 22 Kozárovce do osobného vlastníctva, vo výške kúpnej ceny 5,97 Eur/m2. 

a 

pozemok vo vlastníctve Obce Kozárovce, nachádzajúci sa v k. ú. Kozárovce, okres Levice, 
parcela registra „C“ č. 10/1 o výmere 105 m2, druh Zastavané plochy a nádvoria, na liste 
vlastníctva č. 1, v prospech PaedDr. Marián Vajda, Kozárovce č. 85, 935 22 Kozárovce do 
osobného vlastníctva, vo výške kúpnej ceny 6,20 Eur/m2. 

 
  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 
 



 

 

Bod  12       Interpelácie 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky.  Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 

 
Bod  13       Rôzne 
 

 Vybudovanie pamätníka pre nenarodené deti 
V cintoríne oproti kaplnke chcú vybudovať pamätný pomník pre nenarodené deti. Komisie aj 
Obecná rada odsúhlasili zriadenie pamätníka. Chcú to zriadiť oproti kaplnke, kde končí sekcia 
detských hrobov. Bude tam srdce s nápisom NENARODENÝM DEŤOM. Dole bude nápis 
z biblie – LÁSKOU ODVEKOU SOM ŤA MILOVAL ... Túto iniciatívu bol ochotný zastrešiť             
p. Ľubomír Beniak. Je návrh, že by sme im prenajali hrobové miesto za 0,00€ na 20 rokov 
s tým, že im udelíme súhlas vybudovať pamätník. Nežiadajú na to žiadne peniaze. Materiál 
tvorí prílohu č. 15. 
P. starosta dal hlasovať za 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach súhlasí: 

a) so stavbou pamätníka pre nenarodené deti podľa predloženej vizualizácie 
b) s uzatvorením nájomnej zmluvy A/510/2018 o prenájme miesta na pohrebisku Kozárovce 
pre nájomcu Ing. Ľubomír Beniak na 20 rokov za nájomné 0,00€. 
 
  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 

 Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie - Spevácka skupina Lipka 
 

P. starosta – spevácka skupina Lipka v zastúpení p. Silviou Benčaťovou žiadajú dotáciu           
na kúpu topánok  a látky na kroje. Žiadajú 300,00€. Príloha č. 16 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Výšku dotácie 300,00€ na kúpu topánok a látky na kroje pre spevácku skupinu Lipka. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 
 

 Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie – Starí páni Kozárovce 
 

P. starosta – Starí páni nás požiadali o dotáciu 300.00€. Chcú to na zaplatenie prenájmu 
umelého trávnika. Mali sme to aj v rade. Ak budú žiadať budúci rok, tak nie na tento účel, ale 
na reprezentáciu a podujatia. Otváram rozpravu. 
P. Martina Holečková – nerobia nič pre obec. Aspoň nech pokosia trávnik. 
P. starosta – budúci rok musia použiť na reprezentáciu. 
- do sprievodného listu treba uviesť, že dotáciu treba vyúčtovať do konca roka. 
Žiadosť - príloha č. 17 



 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Výšku dotácie 300,00€ pre Občianske združenie starí páni Kozárovce. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 

 Prerokovanie Žiadosti ZŠ s MŠ Kozárovce 
 

P. starosta – ZŠ s MŠ nás žiadajú o súhlas so zriadením novej triedy pre žiakov 2. ročníka        
so ŠVVP, ktorí sa budú vzdelávať podľa Šk VP pre žiakov s mentálnym postihnutím. Žiadosť – 
príloha č. 18. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť Základnej školy s materskou školou, Kozárovce a to:  Zriadenie novej triedy pre žiakov 

2. ročníka so ŠVVP. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 

 Prerokovanie ponuky na spoluprácu od ŽSR 
 

P. starosta – železnice nám zaslali ponuku na spoluprácu  – Riešenie parkovania 

v predstaničných priestoroch. Prečítal list v plnom znení. Príloha č. 19. Na OR sme 

prerokovávali a OR odporučila  vyzvať Železnice Slovenskej republiky Bratislava na zaslanie 

konkrétnej ponuky. 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Vyzvať Železnice Slovenskej republiky Bratislava na zaslanie konkrétnej ponuky, ktorá bude 

predložená na ďalšie rokovanie Obecného zastupiteľstva. 

  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 

 Prerokovanie – rekonštrukcia chodníkov 
 

P. starosta – ÚNSK sme zaslali žiadosť o uzavretie zámennej zmluvy v súvislosti 

s pripravovanou rekonštrukciou chodníkov. Zaslali nám odpoveď, kde nás pozývajú na 

rokovanie... prečítal list v plnom znení. Príloha č. 20. 

Rád by som to prekonzultoval, dáme spracovať geometrický plán, zamerajme chodníky 

v reálnej šírke ako sú, odčleníme z cesty, druhým geometrickým plánom zameriame čo je 

naše a vymeníme ... pôjdeme na rokovanie ... 

P. Marián Majer – do Nitry ísť na rokovanie prv, ako dáme spracovať GP. 



 

 

P. starosta - áno 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach berie na vedomie: 

List Úradu Nitrianskeho samosprávneho kraja odboru majetku a investícií doručeného obci 

Kozárovce 19.9.2018. Obec Kozárovce pristúpi k rokovaniu. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV. 
 

Bod  14       Diskusia 

 
P. starosta – otváram diskusiu 
 
P. Erik Šusták – kontajner na olej čo bol pred Jednotou už nebude ? 
P. starosta – nie, už bude len na obecnom úrade. Hádzali tam rôzny odpad. Odmietli nám 
vynášať. Dáme oznam do novín. 
P. Milan Záhorský – kontajnery vrátiť– nedáme zozadu od pošty? 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Zrušenie návrhu poslankyne Poláčikovej na premiestnenie kontajnerov a schvaľuje presunúť 

stojisko kontajnerov na pôvodné miesto za poštou. 

  za: 3                   proti: 4               zdržalo sa: 1 
za: p. Milan Záhorský, p. Marián Valach, p. Erik Šusták 
proti: p. Michal Benčat, p. Bystrík Ižold, p. Martina Holečková, p. Ivana Švoliková 
zdržal sa: p. Marián Majer. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI. 
 
P. Marián Majer – nie je v dohľade nejaký projekt na kultúrny dom? 
P. starosta – nie, len na administratívne budovy. 
P. Marián Valach – tie okná DK 
P. starosta – v prvom rade by som spravil strechu nad reštauračkou. 
- príde dlažba, musíme dokončiť chodníky... 

 

Bod  15        Záver 

Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť na 
rokovaní OZ  a ukončil 16. riadne zasadnutie OZ. 
  

                                                                                                      Ing. Jozef Majer 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:            p.  Martina Holečková 
                                                      p. Marián Valach 
Zapisovateľka                             p. Mária Považanová 


